



澳門大學
UNIVERSIDADE DE MACAU
UNIVERSITY OF MACAU

提醒您：澳大呼籲同學留澳度歲

同學，您好：

由於目前疫情發展比較反覆，校方應特區政府的呼籲強烈建議師生在春節長假期避免外遊，現希望全體同學合作，繼續配合特區政府的防疫措施，為穩定疫情出一分力。

按校方於 2021 年 1 月 5 日公布的 2020/2021 學年第二學期安排 (<https://grs.um.edu.mo/index.php/news-events/>)，本院再一次提醒各位同學：校方不會安排網課予因外遊而需接受強制隔離或醫學觀察的同學。

祝新年快樂及身體健康！

研究生院謹啟

2021 年 1 月 19 日

Reminder: UM urges students to stay in Macao during Chinese New Year

Dear Student,

The situation of pandemic keeps changing every day. In response to the advice from the Macao SAR government, we strongly advise all staff and students to continue cooperating with the SAR government's preventive measures and avoid traveling during Chinese New Year.

Referring to the important notice about the Teaching Arrangement for the 2nd Semester of Academic Year 2020/2021 (<https://grs.um.edu.mo/index.php/news-events/>) announced on January 5, 2021, we would like to remind you again that online classes will NOT be arranged for the students who undergo mandatory isolation or medical observation resulted from traveling.

We wish you a Happy Chinese New Year! Stay safe and stay healthy!

Graduate School
19 January 2021